
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE IN ZBORA KS

Komunala v ospredju
Delegati vseh treh zborov občinske skupščine, ki so se po poletnih

počitnicah 28. septembra prvič sestali na sejah, so najprej vsi skupaj
poslušali informacijo Nine Jevšnik, predsednice našega komiteja za
dnižbeno planiranje in družbenogospodarski razvoj, o polletnem
poslovanju naših delovnih organizacij in o gospodarskih gibanjih
v občini naspioh. Nov je bil podatek, da je bil flzični obseg proizvod-
nje ob koncu osmih mesecev za 4,1 odstotka nižji kot v enakem
obdobju lani, medtem ko je bil konec junija letos za 5,2 nižji kot
v istem mesecu lanskega leta. To kaže, da količinski obseg proizvod-
nje nekoliko narašča, vendar ni upati, da bi do konca leta u/eli
načrtovano rast treh odstotkov.

Nina Jevšnik je seznanila dele-
gate z razmerami v Gradisovem
tozdu Kovinski obrati, za kaic-
rega je skupščina na julijski seji
sprejela sklep o redni likvidaciji.
S 1. oktobrom bo ta tozd prenchal
obstajaii in 33 delavcev, ki si ni
našlo zaposlitve v drugih Gradiso-

• vih tozdih ali kje drugje, se bo
moralo s tem dnem javiti na skup-
nosti za zaposlovanje. Največji
zgubaš v naši občini Papirnica
Vcvče pa je v avgustu posloval
pozitivno, vendar izgube, ki je ob
polletju znašala okoli 5,5 milijard
dinarjev, do konca leta ne bo mo-

gla poravnati. V Papirnici Vcvčc
imajo izdelan sanacijski program
in v skladu z njim si prizadevajo,
da bi za vsc tiste delavcc, kaierih
delovna mesta so ukinjena, zago-
tovili delo pri njih aii v kateri
drugi delovni organizaciji.

Na predlog 35. konference de-
legacij za zbor združenega dcla so
vsi trije zbori občinske skupščine
sklenili, da zahtevajo od skupš-
čine SR Slovenije, da se opredeli
do izjav in siališč Jožeta Smoleia
in Milana KuOana in drugih slo-
vcnskih političnih delavccv, na
katere sc čedalje bolj zgrinja val

obtožb zunaj SR Slovenije. Ni do--

pusmo, so zapisali v pobudi, da se
v tisku in na množienih mitingih
v Srbiji izražajo gesla in obiožlbe
na račun slovenskih prcdsiavni-
kov, če vemo, da ti izražajo mnic-
nja in stališča, za katera smo :sc
pri nas dogovorili. Vscm > In™,.
biaviji jc polrcbno jasno ,
da za izražan;i Jožeta Snn'!..•<• a,
Milana Kučana siojimo mi in <da
imamo le mi pravico oprcdeljev.aii
se do njunih izjav in stališč.

Naša skupščina jc pozvala vsse,
ki živijo in delajo v Sloveniji, ida
še naprej mirno in dostojansivemo
in z argumcnii reagirajo na v/se
obtožbe in napade, in tako še dla-
lje prispevajo k prevladi mišljjc-
nja, da sc ncsoglasja rešujeju le
z demokraiičnim in umirjenim uli-
alogom in medsebojnim spoštowa-
njcm sogovornikov.

O pobudi so se delegaii odloč;ali
po zborih, prav tako pa so ina
ločenih sejah obravnavali druige
točke dnevnega reda; z njega jc
bil ponovno umaknjen predlog

smernic za spremembe in dopol-
niive dolgoročncga plana občin in
mesta Ljubljanu za obdobje
1986-1990 in družbcni plan za
isto obdobje, kcr gradivo spet ni
bilo pripravljcno. Osrednja točka
na zboru krajevnih skupnosti je
bilo poročilo skupščine komu-
nalnc skupnosti ljubljanskih ob-
čin o urcsničevanju nalog v prvi
polovid letošnjega leta in pro-
ijram, kaj bo do konca lela še
siorjenega. Druga dva zbora tega
poročila nista obravnavala.

Kot vedno, kadar je govora
() komunalnem področju, so dcle-

ludi tokra; nani/aii vrstu
»nkremih pripomb. Predstav-

nica KS Besnica je povedala, da
so ccstc v njihovem kraju
v izredno slabem sianju. Niii lo-
pate peska ni moč dobiti več, da
bi ga sama vrgla na cesto. Pojas-
njeno ji je bilo, da ureditev cest ne
sodi v komunalno skupnost, mar-
VL'Č v skupnost za ccsie. Delegat
iz Zadvora je poročilu očital, da je
polno kratic, tako da bi za njihovo
razumcvanje potreboval slovar.
Opazil je tudi, da mesini izvršni
svet ni ugotovil, ali je bila oprav-
ljena kontrola nad trošenjcm
sredsiev v komunalni skupnosii
ali ne, kar je bil sklep mestne
skupščine.

(nadaljevanje na 2. str.)
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Uelegatka iz krajevne skup-
nopsti Jože Moškrič-Ciril pa je
opozorila, da v programu ni novih
peči za krematorij na Zalah, če-
prav jim je bilo to obljubljeno.
Emisija črnega dima in neprijeten
vonj motita prebivalce v Novih
Jaršah. Predsiavnik komunalne
skupnosti jc odgovoril, da je peč
po zakonu osnovno sredstvo
tozda Zale in jo jc dolžan, kadar jc
izirošena, zamenjaii. Vcndar lozd
2ale za to nima denarja, komu-

nalna skupnost pa je tu mislila le
sodelovaii zraven.

Vsi trije zbori so sprejeli še
predlog periodičnega načrta za
delo od oktobra do konca letoš-
njega leta (predlog je bil v primcr-
javi z osnutkm nekoliko poprav-
ljen), predlog odloka o občinskih
upravnih taksah, razrešila pa sta
tudi Dušana šcšoka dolžnosii ne-
profesionalnega člana našega iz-
vršnega svcta za področje ziina-
njetrgovinske menjave, ker bo
sprejel novo delovno dolžnost.

D.J.


